
 

REPUBLIKA HRVATSKA                                                    
DUBROVAČKO-NERETVANSKA  
ŽUPANIJA  
OPĆINA TRPANJ 
OPĆINSKO VIJEĆE         
 
KLASA:023-01/23-02/12                                    
URBROJ: 2117-07/23--01 
 

 

                                                              Z A P I S N I K                       
                                         sa 12. (dvanaesta) sjednice Općinskog vijeća 
 

                                                       O P Ć I N E   T R P A N J 
 

Mjesto održavanja: Sportska dvorana OŠ Trpanj 
Datum održavanja:   28.prosinca 2023.g. 
Vrijeme održavanja: od  17,00 h  do 18,30 h 
 

Predsjednik Općinskog Vijeća Ivan Veić (u daljnjem tekstu : predsjednik)    pozdravlja i 
utvrđuje da su sjednici Općinskog Vijeća ( u daljnjem tekstu : Vijeće)  
 

NAZOČNI: Ivan Veić, Antonija Mirko, Tonči Jelaš, Andrija Nedoh, Ivo Žegura. 
IZOČNI:   Josip Nesanović, Laura Butirić 
OSTALI NAZOČNI: Jakša Franković – u daljem tekstu (načelnik), Nada Ivanković, 
pročelnica JUO, Ante Miloslavić, dir.Izvor Orah. 
 
Predsjednik Vijeća iznosi predloženi  
 

 

     DNEVNI    RED 
1. Aktualni sat 
2. Usvajanje zapisnika sa 11. sjednice Vijeća 
3. Donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Proračuna Općine Trpanj za 2023. 

godinu 
4. Donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Programa održavanja komunalne 

infrastrukture Općine Trpanj za 2023. god. 
5. Donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Programa građenja objekata i 

uređaja komunalne infrastrukture Općine Trpanj za 2023. godinu 
6. Donošenje Proračuna Općine Trpanj za 2024. godinu 
7. Donošenje Odluke o izvršavanju Proračuna Općine Trpanj za 2024. god. 
8. Donošenje Programa održavanja komunalne infrastrukture Općine Trpanj za 

2023. god. 
9. Donošenje Programa građenja objekata i uređaja komunalne infrastrukture 

Općine Trpanj za 2024. god. 
 
Nakon provedenog glasovanja jednoglasno je usvojen dnevni red. 



 
Ad.1.) Aktualni sat 
 
Načelnik Jakša Franković upoznaje kako je HEP izhodio lokacijsku dovolu za kablovski vod 
Gornja Vrućica – Duba Pelješka, te druga važna stvar je da je trajektna linija Trpanj – Ploče 
uvrštena u sufinancirane linije za 2024. god. Zahvaljuje svima koji su učestvovali u radnjama 
oko pronalaženja rješenja da nam trajektna linija ostane aktivna.  
Ivo Žegura pita kad je podnesen zahtjev za ishođenje lokacijske dozvole. Načelnik odgovara 
kako to treba pitati, te kako trenutno nema taj podatak. 
Antonija Mirko pita da li je komunalni redar proveo izvid o ne/legalnompostavljanju kamp 
kućice u ulici Potok. Nadalje ističe kako bi bilo dobro ubuduće uz točku dnevnog reda koja se 
odnosi na kupoprodaju određenih čestica kao prilog dostaviti i kopiju katastarstkog plana, 
z.k.izvadak za predmetne čestice istih kako bi vijećnicima bilo jasnije i lakše pratiti ponudu, 
tj.lokaciju ponuđene nekretnine. 
Pročelnica odgovara da joj trenutno nije poznatoda li je komunalni redar postupao u 
predmetnoj stvari ali misli da nije, ali da hoće. 
Ivo Žegura pita može li on sam urediti općinsku česticu na koju bi se eventualno postavila 
neka pokretna kućica tipa trgovine ( do 12 m2), u Dubi Pelješkoj jer ne bi htio da to ostane 
neriješeno do ljeta.  
Načelnik odgovara kako nema potrebe da on to financira, ted a će se u siječnju pristupiti 
poslovima oko  pripreme i uređenja te čestice . 
 
Andro Nedoh pita vezano za maloprije spomenuti kabelski vod, a tiče se pozicije. Da li se 
ukopava uz cestu ili kroz cestu. Boji se da ako se bude kopala cesta hoće li se više preko toga 
asfaltirati ili će ostati tako obzirom da je to lokalna cesta, manje prometna. Načelnik odgovara 
kako će se na to paziti i voditi računa za vrijeme radova.  
 
 
Ad.2. Usvajanje zapisnika sa 11. sjednice Vijeća 
 
Antonija Mirko iznosi primjedbu na dio zapisnika koji glasi:”Antonija Mirko ističe kako je 
čula da se opet ponavlja retorika neplaćanja računa za odvoz smeća i potrošnju vode u 
kućanstvima, te dodaje kako na sjednicama Vijeća nema ni direktora Komunalnog poduzeća 
kojeg bi sada to pitala, a na sjednicama nema ni dir. TZO. Oni su dužni opravdati nedolazak. 
Načelnik dodaje kako se dir. Komunalnog opravdao za ovu sjednicu. Antonija Mirko dodaje 
kako je potrebno da kada dođu na sjednicu budu  spremni odgovoriti na sva pitanja koja im 
budu postavljena u svezi s njihovim poslovanjem.” Tvrdi da je kazala drugačije te je 
dogovoreno da će se preslušati audio zapis sa sjednice i po potrebi ispraviti taj dio zapisnika. 
Nakon provedenog glasovanja donosi se slijedeći  
 
ZAKLJUČAK:  
Jednoglasno se usvaja zapisnik sa 11.sjednice Vijeća uz primjedbu Antonije Mirko. 
 
Ad.3.) Donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Proračuna Općine Trpanj za 2023. 
godinu 
 
Načelnik obrazlaže Odluku ističući i zadržavajući se na svim bitnim promjenama koje su 
iznesene u izmjenama. Naglašava kako su sve obaveze podmirene i nema otvorenih 
dugovanja nit po jednoj osnovi. 
Nakon provedenog glasovanja donesen je slijedeći  



 
ZAKLJUČAK: 
Jednoglasno se donosi Odluka o izmjenama i dopunama Proračuna Općine Trpanj za 2023. 
godinu. 
 
Ad.4.) Donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Programa održavanja komunalne 
infrastrukture Općine Trpanj za 2023. god. 
 
Načelnik, predloženu Odluku detaljno i pokedinačno obrazlaže sve predložene promjene I 
razloge uslijed kojih je do promjena došlo, te oko usklađanja svih troškova, od održavanja 
javne rasvjete, održavanja hortikulture i ostalog što je navedeno u Odluci (palme …). Ističe 
kako je pažnja usmjerena na smanjenje troškova, a to se najviše odnosi na troškove javne 
rasvjete.  
Ivo Žegura komentira kako ima područja u Dubi koja su slabo pokrivena javnom rasvjetom, a 
načelnik odgovara kako zna da na području Dube  nedostaje rasvjetnih tijela, te će se u 
narednom periodu i to riješavati.  
Nakon provedenog glasovanja donesen je slijedeći 
 
ZAKLJUČAK: 
Jednoglasno se donosi Odluka o izmjenama i dopunama Programa održavanja komunalne 
infrastrukture Općine Trpanj za 2023. god. 
 
Ad.5.) Donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Programa građenja objekata i 
uređaja komunalne infrastrukture Općine Trpanj za 2023. godinu 
 
Načelnik uvodno obrazlaže Odluku. Između ostalog ističe kako je bilo planirano i očekivano 
više prihoda po osnovu komunalnog doprinosa, pa kako se to nije dogodilo određene 
promjena su posljedica toga. 
Ivo Žegura pita da li se još uvijek može podnjeti zahtjev za legalizaciju postojećih objekata.  
Pročelnica Nada Ivanković odgovara da je rok za podnošenje zahtjeva za ozakonjenje 
bespravno sagrađenih objekata davno istekao. Dodaje kako su inače svi nezavršeni predmeti 
legalizacije  iz Ureda za prostorno uređenje u Korčuli preneseni u rad u Županijski ured u 
Dubrovniku, a novi zahtjevi za postojeće nelegalizirane objekte se više ne mogu podnositi. 
Nakon provedenog glasovanja donesen je slijedeći 
 
ZAKLJUČAK: 
Jenoglasno se donosi Odluka o izmjenama i dopunama Programa građenja objekata i uređaja 
komunalne infrastrukture Općine Trpanj za 2023. god. 
 
Ad.6.) Donošenje Proračuna Općine Trpanj za 2024. godinu 
 
Pročelnica obavještava kako je provedeno javno savjetovanje s javnošću o nacrtu o Proračuna 
za 2024.g.  te je tako svatko imao priliku uključiti se u raspravu i/ili dati svoj prijedlog, ali na 
žalost niti jedan prijedlog ili primjedba nije pristiigla. 
Ivo Žegura pita  na što se odnosi stavka planiranih sredstava za vjerske zajednice. 
Načelnik odgovara da se to odnosi na Župu Trpanj i Župu Donja Vrućica. 
Antonija Mirko pita da li se te naše župne zajednice javljaju i apliciraju na otvorene natječaje 
Ministarstava. Ako budemo čekali da narod skupi tolika sredstva nećemo to dočekati. Koliko 
općina može izdvojiti, smatra nedovoljno. Nadalje Antonija Mirko dodaje kako bi možda 
trebalo podsjetiti nadležne da se javljaju na takve natječaje.  



Andro Nedoh dodaje kako bi trebali početi razmišljati o nečemu novom što nam donosi 
prihod, a ne se samo oslanjati na turizam i prihode od turizma.    
Ivo Žegura iznosi svoju ideju oko izgradnje vjetro elektrana, te ističe kako su dvije 
potencijalne grane razvoja naše općine energetika i turizam. 
Pročelnica odgovara kako se potrebno vratiti na točku dnevnog reda, a u narednom period 
organizirati tematsku sjednicu na navedenu temeu na koju bi se trebalo dobro pripremiti I doći 
s konkretnim I realnim prijedlozima projekata kojih zasigurno, pored turizma, ima još. 
Načelnik u nastavku  pojašnjava pojedine stavke proračuna, te se nakon kraće diskusije 
pristupilo glasovanju. 
Nakon provedenog glasovanja donesen je slijedeći  
 
ZAKLJUČAK: 
Jednoglasno se donosi Proračun Općine Trpanj za 2024. godinu. 
 
Ad.7.) Donošenje Odluke o izvršavanju Proračuna Općine Trpanj za 2024. god. 
 
Načelnik uvodno obrazlaže stavke Odluke, te nakon kraće diskusije provedeno je glasovanje i 
donesen je slijedeći  
 
ZAKLJUČAK:  
Jednoglasno se donosi Odluka o izvršavanju Proračuna Općine Trpanj za 2024. god. 
 
Ad.8.) Donošenje Programa održavanja komunalne infrastrukture Općine Trpanj za 
2023. god. 
 
Načelnik uvodno obrazlaže i pojašnjava prijedlog Programa, napominjući kako je većinu  već 
ranije obrazložio, kroz prethodne točke dnevnog reda, I kroz stavke proračuna, te se nakon 
toga pristupilo glasovanju. 
Nakon provedenog glasovanja donesen je slijedeći 
 
ZAKLJUČAK:  
Jednoglasno se donosi Program održavanja komunalne infrastrukture Općine Trpanj za 2023. 
god. 
 
Ad.9.) Donošenje Programa građenja objekata i uređaja komunalne infrastrukture 
Općine Trpanj za 2024. god 
 
Andro Nedoh se osvrće na izgradnju neraznvrstanih cesta ,te dodaje kako većina predviđenih 
sredstava ide na održavanje postojećih cesta, te pita što je s novim pojektima, npr. produžetak 
oborinske odvodnje cca 50 metara. Nadalje dodaje ako bude moguće da se cesta prema 
Vrsniku asfaltira ili betonira. 
Nakon provedenog glasovanja donesen je slijedeći  
 
ZAKLJUČAK: 
Jednoglasno se donosi Program građenja objekata i uređaja komunalne infratrukture Općine 
Trpanj za 2024. god. 
 
Sjednica je završila u 18,30 h. 

 



Zapisnik sastavila      Predsjednik Općinskog vijeća 

Ivana Jelaš v.r.      Ivan Veić v.r. 


